

Achim Berg to Join General Atlantic as Operating Partner[:de]Achim Berg wird Operating Partner bei General Atlantic

Munich, Germany[:de]MUNICH, GERMANY - February 16, 2016

General Atlantic, a leading global growth equity firm, announced today that Achim Berg, former Chief Executive Officer of arvato AG, will join General Atlantic as an Operating Partner effective April 1, 2016. Mr. Berg will work closely with the firm's portfolio companies both in Germany and globally. He will be based in General Atlantic's Munich office.

"We are thrilled to welcome Achim to the GA team as an operating partner," said Bill Ford, Chief Executive Officer of General Atlantic. "As a leading executive within the technology and business services sectors, his deep expertise and decades of experience will make him a valuable asset to our portfolio companies and global investment team both in Germany and globally."

"Achim Berg has a distinguished track record as an innovative and impactful executive at globally recognized technology and business services firms," said Jörn Nikolay, Managing Director and Head of Germany for General Atlantic. "As we continue to deepen our capabilities in Germany and across the EMEA region, we believe he will be an important resource to our companies looking to accelerate growth in Germany and beyond."

"General Atlantic has a track record of excellence in identifying and serving as a valued partner to leading high-growth companies. I look forward to playing a central role in the expansion of GA's presence in Germany and to working closely with the entrepreneurs and management teams at our global portfolio companies." said Mr. Berg.

Mr. Berg most recently served as Chief Executive Officer of arvato AG, a leading provider of media and business communications and technology services, which is subsidiary of German media conglomerate Bertelsmann SE. In this role, he was responsible for the strategy and operative business of Bertelsmann's largest division with 70,000 employees. He also served as a member of the Executive Board of Bertelsmann. Mr. Berg also serves as Vice President and a member of the Executive Board of BITKOM, Germany's Federal Association of Information Technology, Telecommunications and New Media.

Prior to arvato, Mr. Berg held a number of senior management positions at Microsoft, most recently as Corporate Vice President of the Windows Phone division at the U.S. corporate headquarters, and before that, General Manager of Microsoft Germany and Area Vice President of Microsoft International. Prior to this, Mr. Berg served on the Executive Board of T-Com, Europe's largest telecommunications company, where he was responsible for the marketing and sales of landlines. Earlier in his career, Mr. Berg worked at Fujitsu Siemens Computers GmbH, Dell Deutschland GmbH and Bull AG. Mr. Berg completed his studies in computer science in 1989 in Cologne and completed the European Potential Management Program at the European Economic School.

About General Atlantic

General Atlantic is a leading global growth equity firm providing capital and strategic support for growth companies. Established in 1980, General Atlantic combines a collaborative global approach, sector specific expertise, a long-term investment horizon and a deep understanding of growth drivers to partner with great entrepreneurs and management teams to build exceptional businesses worldwide. General Atlantic has more than 100 investment professionals based in New York, Amsterdam, Beijing, Greenwich, Hong Kong, London, Mexico City, Mumbai, Munich, Palo Alto, São Paulo and Singapore. www.generalatlantic.com[:de]General Atlantic, ein weltweit führender Wachstumskapitalinvestor, hat heute bekanntgegeben, dass Achim Berg, ehemaliger Vorstandsvorsitzender der arvato AG, mit Wirkung zum 01. April 2016 seine Tätigkeit als Operating Partner bei General Atlantic aufnehmen wird. Herr Berg wird eng mit den Portfoliounternehmen der Firma sowohl in Deutschland als auch weltweit zusammenarbeiten. Sein Standort wird das Münchner Büro von General Atlantic

sein.

„Wir sind begeistert, Achim Berg als Operating Partner im Team von General Atlantic willkommen zu heißen“, sagte der Vorstandsvorsitzende von General Atlantic, Bill Ford. „Seine tiefe Sachkenntnis und jahrzehntelange Erfahrung als ein führender Manager in der Technologie- und Dienstleistungsbranche machen ihn zu einem wertvollen Partner für unsere Portfoliounternehmen und unser globales Investmentteam – sowohl in Deutschland als auch weltweit.“

„Achim Berg hat herausragende Leistungen als innovative und erfolgreiche Führungskraft bei global anerkannten Technologie- und Dienstleistungsunternehmen vorzuweisen“, sagte der Managing Director und Deutschlandchef von General Atlantic, Jörn Nikolay. „Wir wollen unsere Aktivitäten in Deutschland und der EMEA-Region^[1] weiter ausbauen und sind davon überzeugt, dass er unseren Unternehmen ein wichtiger Impulsgeber für beschleunigtes Wachstum in Deutschland und darüber hinaus sein wird.“

„General Atlantic ist außerordentlich erfolgreich bei der Identifikation führender Wachstumsunternehmen und dient ihnen als nützlicher Partner. Ich freue mich darauf, eine Schlüsselrolle beim weiteren Ausbau der Präsenz von General Atlantic in Deutschland zu spielen und eng mit den Unternehmern und Management-Teams unserer globalen Portfoliounternehmen zusammenzuarbeiten“, sagte Achim Berg.

Achim Berg war zuletzt Vorstandsvorsitzender der arvato AG. Das Tochterunternehmen des Medienkonzerns Bertelsmann SE ist einer der führenden Anbieter von Dienstleistungen in den Bereichen Medien, Businesskommunikation und Technologie. In dieser Position war er verantwortlich für die Strategie und das operative Geschäft von Bertelsmanns größtem Geschäftsbereich mit 70.000 Angestellten. Er war zugleich Mitglied des Bertelsmann-Vorstands. Achim Berg ist auch Vizepräsident und Mitglied des Vorstands von BITKOM, dem Branchenverband der deutschen Informations- und Telekommunikationsbranche.

Vor seiner Zeit bei arvato hatte Achim Berg eine Reihe von Führungspositionen bei Microsoft inne, zuletzt als Corporate Vice President der Sparte Windows Phone in der US-Zentrale und davor als General Manager von Microsoft Deutschland und Area Vice President von Microsoft International. Davor war als Mitglied des Vorstands der Deutschen Telekom, Europas größtem Telekommunikationsunternehmen, für Marketing und Vertrieb von Festnetzanschlüssen in der Sparte T-Com verantwortlich. Frühere berufliche Stationen waren unter anderem Fujitsu Siemens Computers GmbH, Dell Deutschland GmbH und Bull AG. Herr Berg absolvierte ein Studium der Informatik (1989 in Köln) und nahm am European Potential Management Program der European Economic School teil.

Über General Atlantic

General Atlantic ist ein weltweit führender Wachstumskapitalinvestor, der Kapital und strategische Unterstützung für Unternehmen mit hohem Wachstumspotenzial zur Verfügung stellt. Gegründet 1980, verbindet das Unternehmen einen kooperativen globalen Ansatz, branchenspezifische Expertise, einen langfristigen Investment-Horizont und ein tiefes Verständnis für Wachstumstreiber mit herausragenden Unternehmern und Management-Teams, um weltweit außergewöhnliche Geschäftsmodelle zu schaffen. Zum Team von General Atlantic gehören mehr als 100 Investment Professionals in New York, Amsterdam, Peking, Greenwich, Hongkong, London, Mexiko-Stadt, Mumbai, München, Palo Alto, São Paulo und Singapur. Weitere Informationen siehe www.generalatlantic.com.

Media Contacts

General Atlantic[:de]Perfect Game Communications

Jenny Farrelly[:de]Susanne Jahrreiss

+1-212-715-4080[:de]+49 89 30 90 52 95 - 0

media@generalatlantic.com[:de]mail@perfect-game.de

Perfect Game Communications for General Atlantic[:de]Perfect Game Communications

Susanne Jahrreiss[:de]Ralf Geissler

+49 (0) 89 30 90 52 950[:de]+49 89 30 90 52 95 - 0
mail@perfect-game.de[:de]mail@perfect-game.de

Perfect Game Communications for General Atlantic[:de]General Atlanti

Ralf Geissler[:de]Jenny Farrelly

+49 (0) 89 30 90 52 950[:de]+1-212-715-4080

mail@perfect-game.de[:de]media@generalatlantic.com